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Raadsinformatiememo Beeldvormende vergadering Zuiderweg en ontwikkelingen stad 

Schagen 

 

 

Geachte dames en heren, 

 

in februari heeft u bij de besluitvorming over een voorbereidingskrediet voor de voorgenomen 

herinrichting Zuiderweg en omliggend openbaar gebied, gevraagd om te verkennen welke rol 

de Zuiderweg in de toekomst gaat vervullen.  

Hierin worden de ontsluiting van Muggenburg-Zuid en onderzoek naar de mogelijkheden van 

een Zuidelijke omleiding betrokken.  

U weet dat het college een bouwambitie heeft van 300 woningen per jaar. En uw raad heeft het 

Regioakkoord De Kop Groeit vastgesteld, waarmee een ambitie is uitgesproken voor gemeente 

Schagen. Daarnaast is de Woondeal Noord-Holland Noord vastgesteld met eveneens een 

ambitie voor woningen, ook in de stad Schagen.  

Ook is in deze relevant om de provinciale omgevingsverordening en bijbehorende nota van 

beantwoording te benoemen. Daarin heeft de provincie aangegeven een verkenningentraject 

Schagen te starten waarin de provincie en gemeente een traject uitvoeren om een integrale 

afweging te maken tussen ambities, opgaven en de begrenzingen van het PBL (provinciaal 

bijzonder landschap).  

 

Om inzichtelijk te maken wat de functie zal zijn van de Zuiderweg op lange termijn in een 

groeiend Schagen en welke eisen daarbij aan de toekomstige inrichting gesteld worden, is deze 

functiebepaling een noodzakelijke eerste stap. De nodige voorbereidingen zijn reeds in gang 

gezet.  

 

Recent heeft een eerste gesprek plaatsgehad met drie raadsleden welke het voortouw nemen 

namens de raad, tezamen met de portefeuillehouder en ambtelijke ondersteuning. Tezamen 

vormen deze een werkgroep. Met deze werkgroep is een beeldvormende vergadering over dit 

onderwerp en is het benodigde tijdspad besproken. Deze beeldvormende vergadering 

verwachten we medio september - oktober te kunnen organiseren. Daarbij wordt met uw 

werkgroep nader afgestemd. Ook wordt met uw werkgroep besproken op welke wijze 

belanghebbenden betrokken kunnen worden zodat uw raad zich een compleet beeld kan 

vormen. Niet alleen van de technische en planologische factoren, maar ook van ontwikkelingen 

in de samenleving en draagvlak voor de veranderingen.  

 

Namens het college van burgemeester en wethouders,  

De portefeuillehouder,  

 

Hans Heddes 
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